



香港園藝治療協會

Hong Kong Association of Therapeutic Horticulture

會員需知

1. 會員費為每年港幣一百元正
2. 所有會員會藉由每年1月1日至12月31日，
3. 如於每年7月或以後入會者，會員可享年費半價優惠。
4. 會員每年需辦理續會手續。
5. 會員享有優惠(如適用)或優先參與本會推廣園藝治療活動之權利。
6. 會員可有義務協助本會向公眾人士或對園藝治療有興趣之人士宣傳有關園藝治療。
7. 會員提供之個人資料只供本會內部使用。
8. 任何會員之個人資料如有更改，務請盡快通知本會。
9. 會員參與本會活動或課程，請填報會員編號及中、英文姓名。

Right & Obligations of Member

1. The membership fee is HK\$100 per year.
2. The term of membership shall be from 1 January till 31 December every year.
3. If membership application is at or after July of a year, the membership fee is HK\$50 for that year.
4. The members shall renew their membership every year before due date.
5. The members have special rate (if applicable) or priority in joining Horticultural Therapy programs & projects organized by the Association.
6. The members have the obligations in assisting to promote the profession of Horticultural Therapy to public.
7. All information shall be for internal use only.
8. For any changes of personal data, please inform the Association.
9. Members shall use his/her membership number, with Chinese and English name to enroll activities/courses of the association.